
در اجـرای قـانون عفـاف و حجـاب
باید دغدغه همه مردم دیده شود

معاون رئیس جمهور در امور زنان، گفت:در اجرای قانون عفاف و
حجاب باید دغدغه همه مردم و گروه های ذی نفع دیده شود.

زهرا بهروزآذر، در حاشیه جلسه هیات دولت در جمع خبرنگاران در
مورد چگونگی اجرای قانون عفاف و حجاب، گفت:  سعی می کنیم مسیری

که در چارچوب قانون است را در این مورد پیش ببریم.

وی با بیان اینکه در اجرای این قانون باید دغدغه همه مردم و گروه
های ذی نفع باید دیده شود ،اظهار کرد: باید صدای افرادی که تا
الان شنیده نشده شنیده است شنیده شود. خیلی ها ابراز نگرانی می
کنند که اثر منفی داشته باشد. باید از وجوه مختلف نگاه کنیم و

سعی می کنیم همه جوانب را بسنجیم.

ع دیده شود.

https://madarandokhtaran.ir/%d8%af%d8%b1-%d8%a7%d8%ac%d8%b1%d8%a7%db%8c-%d9%82%d8%a7%d9%86%d9%88%d9%86-%d8%b9%d9%81%d8%a7%d9%81-%d9%88-%d8%ad%d8%ac%d8%a7%d8%a8-%d8%a8%d8%a7%db%8c%d8%af-%d8%af%d8%ba%d8%af%d8%ba%d9%87-%d9%87%d9%85/
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